
FAU-møte Stenbråten skole 

Innkalling 

Dato Tirsdag 30.05.23 

Tid 19.00-20.30 

Referent Gunnhild Aas Strand 

Sted Stenbråten skole, Personalrommet 

Tilstede Rektor Kjetil Syvderud, Fau-representanter  

 

SAKER:  

1  Skoleledelsens halvtime. Saker fra møtet mellom FAU-leder og rektor Kjetil 

- Rektor Kjetil Syvderud introduserer seg. Forteller om sine to første mnd.  

o Jobber med nyansettelser.  

- Hatt møte med FAU-leder Bjørg.  

o FAU-referater kan sendes ut på skolemelding fra skolen. 

o Vil jobbe for lik praksis, ang lekseplaner, arrangement osv 

o Teams; chatfunksjonen er diskutert. Positive erfaringer fins også. 

o Ulike belønningssystemer. Dette er tatt opp i fellestid. 

o Trygg skolevei. Sykkelstativene er borte og nå har ikke Oslo-Bygg penger 

lenger…. Veien ned til skolen skal asfalteres. Rundkjøringa skal det jobbes 

med. Alle skoler skal ha hjertesoner (bilfrie soner). Kanskje noe for 

Stenbråten? Dette er i så fall et samarbeid med skolen og FAU. 

o Servering på Stenbråtenlekene. Lik praksis og gratisprinsippet må gjelde her 
også. Blir diskutert senere i møtet. 

 

2 Godkjenning av innkalling og referat 

Godkjent 

3 Runde rundt bordet. FAU-representantene sitter trinnvis 

Fra 3.trinn: Hvorfor var det ikke retur med buss fra byen 17.mai?  

Var sannsynligvis litt kaotisk i fjor. Dette evaluerer skolen selv. 

4 Stenbråtenlekene torsdag 15.06.23 kl 17-19. Felles sommeravslutning for alle trinn. 

 - ang kafe. Det må bli likt for klassene. Is til barna i år, skolen bestiller. Neste år kan vi 

vurdere kafe osv, men dette må komme tidligere. Dette ble tatt opp i Drifsstyret i 

dag, men for sent å begynne å organisere dette nå. Familiene har mye program i juni. 

5 Oppsummering av året. Saker til neste skoleår. 

 - skoleveien /rundkjøringa må forbedres 

 -  årshjul/ organisering av arbeidet. Felles arrangement som innebærer foreldrehjelp,  

                må annonseres i god tid. 



- Ny FAU-leder må velges, avtroppende Bjørg blir med på de første møtene til høsten. 

Ta opp valg allerede på første møte. 

 

 

6 Eventuelt 

- Sparebankstiftelsen DNB har gitt 49 432 kr til søknaden om oppgradering av 

kjøkkenet på AKS.  Jippi! (Bare å søke om støtte til flere tiltak!) FAU-leder 

samarbeider med AKS-leder Line og AKS-kokk Mia om disponering av pengene. 

Innkjøp etter sommeren. 

- Takk til de som gir seg som FAU-rep! 


